

Government Secretariat, Government of the Hong Kong Special Administrative Region
The People's Republic of China

本局檔號 Our Ref.:

(6) in L/M (1)EDB(CG)ISS/20/10/(8)

電話 Telephone:

3698 4126

來函檔號 Your Ref.:

傳真 Fax Line:

2770 2012

致:2018年收取香港中學文憑考試校外中六重讀生的中學校長及夜校校長

各位校長:

為 2018 年香港中學畢業生提供升學資訊

為協助 2018 年香港中學畢業生作出知情的升學選擇,教育局將於 2018 年6月 25日(星期一)在本局網頁¹發放收取香港中學文憑考試校外中六重讀生的學校資料,請將有關的訊息通知貴校的畢業生,為他們提供更多的資訊以作參考。

謝謝 貴校較早前通知本局會收取香港中學文憑考試校外中六重讀生,本局會將 貴校核實的資料上載於有關的網頁。此外,請 貴校就收取校外中六重讀生,作出下列安排:

- 1. 於香港中學文憑試放榜 (2018年7月11日) 前約一星期,在學校的網頁上載有關收取校外中六重讀生的資訊,包括清楚列明收生要求、開辦科目及報讀程序。有關的資料亦須張貼於學校入口的當眼處,以供公眾人士參考。
- 2. 須適時在 貴校網頁更新中六重讀學位的供求情況,如 貴校收取校外中六重讀生的學額屆滿,請立即在學校網頁及學校入口當眼處公佈,並盡快填妥夾附的通知書傳真至教育局升學及就業輔導組。傳真後,請致電3698 4126 以確認本局收到 貴校所遞交的通知書。

¹「收取香港中學文憑考試校外中六重讀生的學校資料」上載於教育局生涯規劃網頁: http://www.edb.gov.hk/lifeplanning 及教育局 2018 放榜指南針專頁: http://334.edb.hkedcity.net/S6 webpage/compass.php

3. 在新學年開始前,若 貴校有需要更改已登載於本局網頁上的其他 資料,亦請儘快**以書面通知本局**,以便本局即時更新網上有關的資 料。

如有任何疑問,請致電 3698 4126 與教育局升學及就業輔導組聯絡。

教育局局長

(陳紫雲



二零一八年六月二十二日

2018/19 年度收取香港中學文憑考試校外中六重讀生學位額滿通知書

致: 教育局升學及就業輔導組

(傳真: 2770 2012)

本校 2018/19 年度收取香港中學文憑考試校外中六重讀生的學位已額滿,特此通知。

學校名稱	:			
地區	:			
學校校長	:	<u>簽署</u> :		
聯絡電話	•			
日期	:			

校印 school chop

▶ 備註: 傳真後,請致電 3698 4126 以確認本局收到 貴校所遞交的通知書。



Government Secretariat, Government of the Hong Kong Special Administrative Region
The People's Republic of China

本局檔號 Our Ref.:

(7) in L/M (1)EDB(CG)ISS/20/10/(8)

電話 Telephone:

3698 4126

來函檔號 Your Ref.:

傳直 Fax Line:

2770 2012

致:各中學校長及開辦香港中學文憑考試中六的夜校校長

各位校長:

為 2018 年香港中學畢業生提供升學資訊

為協助 2018 年香港中學畢業生作出知情的升學選擇,教育局將於 2018 年 6 月 25 日(星期一)在本局網頁¹發放收取香港中學文憑考試校外中六重讀生的學校資料。請將有關訊息通知 貴校的畢業生,為他們提供更多的資訊以作參考。

如有任何疑問,請致電 3698 4126 與教育局升學及就業輔導組聯絡。

教育局局長

(陳紫雲



代行

二零一八年六月二十二日

http://334.edb.hkedcity.net/S6_webpage/compass.php

¹「收取香港中學文憑考試校外中六重讀生的學校資料」上載於教育局生涯規劃網頁: http://www.edb.gov.hk/lifeplanning 及教育局 2018 放榜指南針專頁:



Government Secretariat, Government of the Hong Kong Special Administrative Region
The People's Republic of China

本局檔號 Our Ref.:

(6) in L/M (1)EDB(CG)ISS/20/10/(8)

電話 Telephone:

3698 4126

來函檔號 Your Ref.:

傳真 Fax Line:

2770 2012

22 June 2018

To: Principals of secondary schools and evening schools admitting HKDSE S6 repeaters from other schools in 2018

Dear Principal,

Information on further studies for 2018 Hong Kong secondary school graduates

To enable students graduating from Hong Kong secondary schools in 2018 to make informed choices about further studies, the Education Bureau (EDB) will upload information on schools admitting HKDSE S6 repeaters from other schools onto relevant webpages¹ starting from 25 June 2018 (Monday). Please inform the graduates of your school accordingly so that they could obtain more information for their reference.

Thank you for informing us earlier on that your school will admit HKDSE S6 repeaters from other schools. The verified information of your school will be made available on the relevant webpages. Moreover, your school is requested to make the following arrangements when admitting S6 repeaters from other schools:

- 1. About one week before the release of HKDSE results (on 11 July 2018), information about admitting S6 repeaters from other schools, including admission criteria, subjects offered and enrolment procedures, should be clearly shown on the school website, and should be prominently displayed at the school entrance for public reference.
- 2. School website should be updated in a timely manner to indicate the

Information on schools admitting HKDSE S6 repeaters from other schools will be uploaded onto the EDB's Life Planning webpage (http://www.edb.gov.hk/lifeplanning) and the webpage dedicated to 2018 HKDSE known as Compass (http://334.edb.hkedcity.net/S6_webpage/compass.php).

availability of school places for S6 repeaters. When there is no more vacancy for S6 repeaters from other schools, please instantly make an announcement on the school website and put up a notice at a conspicuous spot near the school entrance. Meanwhile, the Career Guidance Section (CGS) of EDB should also be informed by fax using the notification form attached at the earliest possible time (please call the CGS on 3698 4126 to confirm successful transmission).

3. If any information concerning your school posted on the EDB website needs updating before the commencement of the new school year, please inform us in writing as soon as possible to facilitate our prompt action.

For enquiries, please contact the CGS of EDB on 3698 4126.

Yours sincerely,

W Cham

(Ms Annie TW CHAN) for Secretary for Education

Encl.

Notification of no more vacancy for HKDSE S6 repeaters from other schools in the 2018/19 school year

To: Career Guidance Section, Education Bureau

(Fax: 2770 2012)

Please note that our school has no more vacancy for HKDSE S6 repeaters from other schools in the 2018/19 school year.

School Name	:	
District	:	·
Principal Name	:	Signature:
Telephone No.	:	
Date	:	

school chop

> Remark: Please call the Career Guidance Section on 3698 4126 to confirm that EDB has received the notification form from your school.



Government Secretariat, Government of the Hong Kong Special Administrative Region The People's Republic of China

本局檔號 Our Ref.:

(7) in L/M (1)EDB(CG)ISS/20/10/(8)

電話 Telephone: 3698 4126

來函檔號 Your Ref.:

傳直 Fax Line:

2770 2012

22 June 2018

To: Principals of secondary schools and evening schools operating S6 classes for HKDSE

Dear Principal,

Information on further studies for 2018 Hong Kong secondary school graduates

To enable students graduating from Hong Kong secondary schools in 2018 to make informed choices about further studies, the Education Bureau (EDB) will upload information on schools admitting HKDSE S6 repeaters from other schools onto relevant webpages¹ starting from 25 June 2018 (Monday). Please inform the graduates of your school accordingly so that they could obtain more information for their reference.

For enquiries, please contact the Career Guidance Section of EDB on 3698 4126.

Yours sincerely,

w/how

(Ms Annie TW CHAN) for Secretary for Education

Information on schools admitting HKDSE S6 repeaters from other schools will be uploaded onto the EDB's Life Planning webpage (http://www.edb.gov.hk/lifeplanning) and the webpage dedicated to 2018 HKDSE known as Compass (http://334.edb.hkedcity.net/S6 webpage/compass.php).